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Bollebygd 21-06-06 
 
 
 
 
Fråga till Socialnämndens ordförande Patrik Karlsson 
 
Vi har sett Peter Jihdes reportage om bostadslösa människor i Bollebygd.  
 
Kommunen har ett ansvar att förebygga bostadslöshet och bedriva uppsökande verksamhet 
för att stödja personer och familjer som riskerar att bli eller är bostadslösa. 
 
Min fråga är: 
 
Har Socialnämnden diskuterat och tagit beslut om hur detta ansvar ska omhändertas i 
kommunen? 
 
 
 
 
Peter Rosholm 
Socialdemokraterna 
 


